
Protokół nr 14/2019 

posiedzenia Komisji Komunalnej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 23.09.2019r. 

 

Komisja Komunalna rozpoczęła posiedzenie o godz. 16:30. 

Miejsce: Sala sesyjna Urzędu Miasta Luboń, pok. Nr 208. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak stwierdził prawomocność 

posiedzenia, quorum. 

Obecność zgodnie z listą obecności Komisji Komunalnej (zał. nr 1). 

W posiedzeniu Komisji Komunalnej uczestniczyło jedenastu (11) członków Komisji 

(wszyscy obecni). 

 

Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyli:.  

- Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska, 

- Projektant planu „Za autostradą”, pan Kacper Głazaczow, 

- Były kierownik Wydziału Planowania Rozwoju i Ochrony Środowiska UML, pan Hubert 

Prałat, 

- Pełniąca obowiązki kierownika Wydziału Planowania Rozwoju i Ochrony Środowiska 

UML, pani Anna Wieczorek, 

- Dyrektor Biura Majątku Komunalnego UML, pani Henryka Grygier, 

- Pracownik Urzędu Miasta Luboń: Agnieszka Perz, pracownik Wydziału Planowania 

Rozwoju i Ochrony Środowiska UML, 

- Mateusz Olejniczak, kierownik Wydziału Spraw Komunalnych Urzędu Miasta Luboń, 

- Pan Rafał Wojtyniak, pomysłodawca nadania nazwy głazowi narzutowemu przy kościele 

pw. św. Jana Pawła II i uznania go za pomnik przyrody,  

- Pan Marek Gadowski 

- Mieszkańcy ulicy Oliwkowej, 

- Pracownik Urzędu Miasta Luboń: Dominika Kędziora, pracownik Biura Rady. 



 

Dalej Przewodniczący Komisji Komunalnej, pan Andrzej Okupniak zaproponował 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Za autostradą”. 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Luboń na 2019 rok. 

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2029. 

6. Ocena realizacji wykonanych remontów ulic i przystanków. 

7. Głaz narzutowy przy ul. Źródlanej – ponowne omówienie tematu. 

8. Opiniowanie wniosku o nadanie nazwy skwerowi przy SP2. 

9. Wnioski do KK. 

10. Wolne głosy i wnioski radnych. 

11. Przyjęcie protokołów z posiedzenia KK nr 11/2019, 12/2019 i 13/2019. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 2. 

Wolne głosy i wnioski mieszkańców: 

Głos zabrał Mieszkaniec ul. Oliwkowej, który zgłosił problem związany z wodami 

opadowymi i zalewaniem posesji. 

 

Sprawa analizowana będzie na Komisji w listopadzie. 

 

Ad 3. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Za autostradą” przedstawili: 



Pani Anna Wieczorek, pełniąca obowiązki kierownika Wydziału Planowania, Rozwoju i 

Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Luboń, pan Hubert Prałat, były kierownik tego samego 

Wydziału UM oraz pan Kacper Głazaczow, projektant planu. 

Pani Anna Wieczorek opisała granice planu, przedstawiła aktualny stan prawny i omówiła 

procedurę planistyczną (na jakiej podstawie przystąpiono do prac nad planem, ile było wyłożeń 

i ile uwag wpłynęło do planu). 

Plan miejscowy został wyświetlony na rzutniku. 

 

Podczas dyskusji radny Marek Samulczyk stwierdził, że porównując dotychczasowy plan z 

obecnym widzimy likwidację terenu zielonego na rzecz usług. 

Dalej zapytał, jakie wnioski zostały złożone do przedmiotowego planu?. 

 

Pan Hubert Prałat, były kierownik Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony 

Środowiska UM Luboń: Wszystkie uwagi nieuwzględnione, oprócz jednej (mówił o niej 

projektant) zostały radnym przedłożone i stanowią załącznik do planu. Uwaga, o której mowa 

dotyczyła zmiany dróg wewnętrznych na publiczne, co jest niezbędne dla przeprowadzenia 

inwestycji Aquanet – ta uwaga została uwzględniona i dlatego nie znalazła się w uwagach 

nieuwzględnionych. 

 

Radny Marek Samulczyk dopytywał o wnioski uwzględnione, czego dotyczyły i jakich części 

planu?. 

 

Pan Hubert Prałat, były kierownik Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony 

Środowiska UM Luboń: Podstawowe przyczyny przystąpienia do planu, to: 

1. Odstąpienie od scaleń i podziałów; 

2. Likwidacja sztucznego zapisu scaleń i podziałów; 

3. Koncepcja Aquanet. 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy drogę tę projektujemy jako gminną, czy powiatową 

(droga 1KDG)?. 

 

Pan Hubert Prałat, były kierownik Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony 

Środowiska UM Luboń: Nie jest to określone (w planie tego się nie określa). 

 

Radna Monika Nawrot: Na czyj wniosek zmieniamy plan?. 

Radna chciała się też zapoznać z wnioskiem i uwagami Aquanetu. 

Pytała też o przebieg drogi, jak się zmienił?. 



 

Projektant: Przebieg jest taki sam, parametry trochę inne. Trzeba było dostosować się do 

podziału. Plan zmienia się na skutek przyczyn wymienionych wcześniej przez pana Prałata, 

czyli: Odstąpienia od scaleń i podziałów; Likwidacji sztucznego zapisu scaleń i podziałów; 

Koncepcji Aquanet. 

 

 

Radna Monika Nawrot zapytała, czy jest to ujęte w skutkach finansowych?. 

 

Projektant: Nie. Mamy podział na usługi. Wartość szacunkowa gruntu pod usługi sportu 

oscyluje między 10-15 zł za metr kwadratowy. To po pierwsze. Po drugie trudno będzie 

udowodnić możliwość realizacji. 

 

Radna Monika Nawrot pytała o poszerzenie ulicy Świerczewskiej, czy taki wniosek poszedł 

ze strony Lubonia do Poznania?.  

 

Burmistrz Miasta: Nie. 

 

Radna Monika Nawrot wnioskowała o poszerzenie ulic Niezłomnych i Świerczewskiej. Ta 

inwestycja jest realna do wykonania i upłynni ruch lądowy. Apelowała, żeby władze Lubonia 

zawnioskowały do władz Poznania, żeby poszerzyć ul. Świerczewską, żeby miała prawidłowe 

parametry. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zarządził głosowanie. 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowali: 

 

• Za – 6 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 



 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby (Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, 

Monika Nawrot). 

 

Nieobecna – 1 osoba (salę obrad opuściła radna Magdalena Woźniak). 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2019 rok 

przedstawiła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: 

Zmiany w budżecie dotyczyły głównie Działów: Oświata i Wychowanie, Pomoc Społeczna. 

Zmiany dotyczące spraw komunalnych dotyczyły wyłącznie Działu 900 – Gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska Rozdz. 90005 - Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu 

- Wydatki o charakterze dotacyjnym na inwestycje i zakupy inwestycyjne zwiększono o kwotę 

20.000,00 zł z przeznaczeniem na dotacje celowe na dopłaty dla mieszkańców na wymianę 

pieców węglowych, Rozdział 90095 - Pozostała działalność - Wydatki jednostek budżetowych 

związane z realizacją ich statutowych zadań zmniejszono o kwotę 20.000,00 zł, - Dotacje na 

zadania bieżące zwiększono o kwotę 4.623,00 zł, zaplanowano pomoc finansową dla powiatu 

poznańskiego na realizację zadania w zakresie usuwania azbestu. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zarządził 

głosowanie. 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowali: 

 

• Za – 6 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby (Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, 

Monika Nawrot). 



 

Nieobecna – 1 osoba (salę obrad opuściła radna Magdalena Woźniak). 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029 

przedstawiła Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: 

Jak w budżecie, istotnych zmian inwestycyjnych nie było. Dokonano zmian w celu dostosowania 

prognozy do zmian budżetu Miasta na rok 2019. 

 

Dyskusji nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zarządził głosowanie. 

 

Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowali: 

 

• Za – 6 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 4 osoby (Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, 

Monika Nawrot). 

 

 

Nieobecna – 1 osoba (salę obrad opuściła radna Magdalena Woźniak). 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 



Ad 6. 

Ocena realizacji wykonanych remontów ulic i przystanków. 

Informację odnośnie remontów cząstkowych ulic przedstawił kierownik Wydziału Spraw 

Komunalnych, Mateusz Olejniczak: 

W budżecie na rok 2019 na remonty cząstkowe ulic zabezpieczono kwotę 600 tys złotych 

brutto. Przetarg nieograniczony w ramach zadania został  rozstrzygnięty w kwietniu, cena 

zaproponowana przez wykonawcę wyniosła:  587 234,42 zł. Zamawiający dopuścił możliwość 

udzielenia zamówienia  uzupełniającego w kwocie do 150 tys zł brutto, z opcji tej skorzystał  

podpisując dodatkową umowę na kwotę 95 436,91 zł (na skutek zmiany do  

budżetu w wysokości 100 tys zł). Zgodnie z założeniami przekazanymi podczas marcowej 

komisji remonty  cząstkowe prowadzone były na ulicach: Poniatowskiego, Dębieckiej oraz  

Unijnej (wymiana nawierzchni), w ramach umowy wykonano również naprawę 5 studni 

kanalizacji deszczowej (ul. Sobieskiego, Kręta, Kościuszki  oraz  11 Listopada). Powierzchnia 

wymienionej nawierzchni wyniosła 6732,77 m2. Remonty zgłaszane przez Radnych podczas 

marcowej Komisji, których nie  udało się zrealizować, zostaną wykonane w pierwszej 

kolejności podczas  remontów w 2020 roku. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Ad 7. 

W związku ze zmianą proboszcza parafii pw. św. Jana Pawła II zwrócono się z prośbą o wydanie 

opinii w sprawie nadania nazwy głazowi przy kościele – ul. Źródlana (Decyzją Komisji 

Komunalnej głaz otrzymał nazwę Św. Jana Pawła II – Komisja Komunalna nr 13/2019, z dnia 15 

lipca 2019r.). Pomysłodawca nadania nazwy głazowi narzutowemu (pan Rafał Wojtyniak), 

znajdującemu się przy kościele pw. św. Jana Pawła II i uznania go za pomnik przyrody, uznał 

za stosowne poznanie zdania nowego proboszcza. Stąd wydłużenie procedury zmierzającej do 

uznania głazu za pomnik i nadania mu imienia. Dlatego do tematu Komisja Komunalna będzie 

musiała jeszcze powrócić, mimo że wcześniej decyzja w przedmiotowej sprawie zapadła (patrz 

protokół nr 13/2019 Komisji Komunalnej). 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska dodała też, że warto byłoby również poznać 

opinię Rady Parafialnej, czyli osób zajmujących się na co dzień głazem i troszczących o wygląd 

tego miejsca. 

 



Radna Iwona Kaczmarek wyraziła opinię, że nazwa imienia św. Jana Pawła II dla głazu jest 

niestosowna i zdecydowanie na wyrost. 

 

Pomysłodawca, pan Rafał Wojtyniak odpowiedział że intencją Jego jest ochrona głazu, a 

nazwa kwestią drugorzędną. 

 

W związku z powyższym Komisja Komunalna oddaliła sprawę do czasu uzyskania opinii 

nowego Proboszcza i Rady Parafialnej. Decyzję z dnia 15 lipca 2019r. uznano póki co za 

nieważną. 

 

Ad 8. 

Opiniowanie wniosku o nadanie nazwy skwerowi przy SP2. 

Komisja przychyliła się do wniosku złożonego przez Związek Nauczycielstwa Polskiego, 

Zarząd Oddziału w Luboniu i zaakceptowała nazwę – „Skwer im. Nauczycieli Tajnego 

Nauczania”.  

 

Za wydaniem pozytywnej opinii o wniosku głosowali: 

 

• Za – 9 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Marek Samulczyk, Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, Monika 

Nawrot). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób.  

 

Nieobecne – 2 osoby (salę obrad opuścili radni: Paweł Krzyżostaniak, Magdalena Woźniak). 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała wniosek złożony przez Związek 

Nauczycielstwa Polskiego, Zarząd Oddziału w Luboniu. 

 

 

Ad 9. 

Wnioski do Komisji Komunalnej: 



Pierwszy: Petycja mieszkańców ul. Jana Lemańskiego, potraktowana jako wniosek o 

wybudowanie ulicy. Sprawa rozpatrywana będzie na Komisji Komunalnej w listopadzie, przy 

opracowywaniu harmonogramu inwestycyjnego na 2020 rok. 

 

Za taką opinią głosowali: 

 

• Za – 8 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak,  Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymały się od głosu – 2 osoby (Monika Nawrot, Marek Samulczyk). 

 

Nieobecna: Magdalena Woźniak. 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała powyższą decyzję. 

 

Drugi: Dalej głosowano wniosek pana Hieronima Gawelskiego o ujęcie w budżecie miasta na 2020 

rok środków na zaprojektowanie i wykonanie monitoringu na placu zabaw u zbiegu ulic: 

Wierzbowej/Chabrowej. 

Komisja zadecydowała o przekazaniu sprawy do Wydziału Oświaty, Zdrowia i Kultury Urzędu 

Miasta, który zajmuje się placami zabaw. 

Za takim stanowiskiem głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak,  Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, Monika 

Nawrot, Marek Samulczyk), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Nieobecna: Magdalena Woźniak. 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała powyższą decyzję. 

 



 

Trzeci wniosek pana Hieronima Gawelskiego dotyczący organizacji sygnalizacji świetlnej (analiza 

skrzyżowania dróg: Polna/Kręta pod względem bezpieczeństwa). 

 

Jak poinformował pan Mateusz Olejniczak, kierownik Wydziału Spraw Komunalnych UM 

Luboń, sprawa zostanie poddana powtórnej analizie. Jeżeli analiza wykaże potrzebę zmiany będziemy 

interweniować. 

 

Za takim stanowiskiem głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak,  Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, Monika 

Nawrot, Marek Samulczyk), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Nieobecna: Magdalena Woźniak. 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała powyższą decyzję. 

 

Czwarta sprawa: Apel pana Piotra Goryniaka o prawidłowe parkowanie na ulicach Miasta. 

 

Komisja Komunalna zadecydowała o przekazaniu apelu pana Piotra Goryniaka Straży Miejskiej, 

która powinna się w przedmiotowej sprawie wykazać. 

 

Za takim stanowiskiem głosowali: 

 

• Za – 10 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak,  Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, Monika 

Nawrot, Marek Samulczyk), 

 

• Przeciw – 0 osób, 



 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Nieobecna: Magdalena Woźniak. 

 

Komisja Komunalna pozytywnie zaopiniowała powyższą decyzję. 

 

Piąta sprawa dotyczyła mieszkańca Lubonia, pana Tadeusza Pawlęty.  

Wiata przystankowa, o której ustawienie wnioskował okazała się niemożliwa do realizacji, 

ponieważ utrudniłaby komunikację. 

 

Radna Monika Nawrot proponowała, żeby miejsce, w którym można by postawić wiatę bez kolizji, 

dosłownie obok miejsca gdzie jest to niemożliwe, przejąć trybem ZRiD (uregulować w ten sposób 

własność, choćby fragment i postawić wiatę). 

 

Jak poinformowała pani Henryka Grygier, dyrektor Biura Majątku Komunalnego UM, decyzje ZRiD 

stosuje się wyłącznie do dróg publicznych. 

 

Radna Monika Nawrot poprosiła o sprawdzenie jednak tej możliwości. 

 

Ostatecznie sprawa została oddalona. Decyzja zostanie podjęta w innym terminie. 

 

 

Ad 10. 

W wolnych głosach i wnioskach radna Iwona Kaczmarek zabrała głos w imieniu 

mieszkanki. Chodziło o teren przy ulicach Konarzewskiego i Prusa (przy Wiśniowym Sadzie). 

Od ul. Konarzewskiego jest pas zieleni, z którego ludzie zrobili sobie parking. Mieszkanka 

prosiła, żeby respektować zapisy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i 

użytkować tereny zgodnie z przeznaczeniem. 

 

Radna Monika Nawrot zabrała w tej sprawie głos i powiedziała, że złoży wniosek o 

udostępnienie terenu pana Urbanka, który byłby bardzo dobrym miejscem na parking. 

 



Uznano, że jest to sprawa do rozważenia. 

 

Radni Marek Samulczyk  i Paweł Wolniewicz złożyli wniosek o ograniczenie tonażu w ul. 

Puszkina. 

 

Radny Marek Samulczyk poruszył też sprawę problemu zalewania posesji przy Inter-Marche. 

Cała woda spływa ul. Paderewskiego. Jest to sprawa pilna, którą należy rozwiązać jak 

najszybciej, stąd wniosek radnego do budżetu na 2020 rok. 

 

Dyrektor Biura Majątku Komunalnego, pani Henryka Grygier zwróciła uwagę, że 

problemu być może by nie było gdyby nie fakt, że na etapie budowy właściciel posesji straszył 

Urząd Miasta nadzorem budowlanym, a chodziło tylko o podniesienie wjazdu na posesji 

mieszkańca o 20 cm, co skutkowałoby podniesieniem chodnika i uzyskaniem spadu na 

chodniku w kierunku jezdni. 

 

Stanęło na tym, że zostaną odszukane dokumenty i sprawa zostanie ponownie  

przeanalizowana. 

 

Radna Magdalena Woźniak przekazała sugestie mieszkańców o przepełnieniu linii 

autobusowej 603. 

 

Radna Magdalena Woźniak uczulała, żeby po wybudowaniu przyszłego MOSTU, łączącego 

Luboń z Czapurami, Miasto nie zostało z drogą Armii Poznań (nie musiało przejąć drogi, której 

nie będą chcieli ani Marszałek Województwa, ani Starosta Poznański). 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska odpowiedziała, że sprawa ewentualnego przejęcia 

na własność drogi Armii Poznań przez Starostwo Poznańskie zostanie skrupulatnie 

przeanalizowana, szczególnie od strony prawnej. 

 

Radna Monika Nawrot  ponowiła prośbę mieszkańców ul. Jęczmiennej. Mieszkańcy błagają 

o wodę. Nie idzie żyć. Problem dotyczy nieuregulowanej sprawy własności gruntów. 

 



Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: Komisja Komunalna podejmie decyzję w 

listopadzie, przy opracowywaniu harmonogramu inwestycyjnego na 2020 rok. 

 

Radny Bogdan Tarasiewicz ponowił wniosek o zniwelowanie krawężników w ul. Osiedlowej, 

wokół drzew. Poprosił też ażeby w tej samej ulicy zlikwidować wysokie krawężniki przy 

przejściu dla pieszych. Po trzecie poprosił o nową organizację ruchu na skrzyżowaniu ulic: 11 

Listopada/Rejtana/Traugutta, przy piekarni pana Górniaczyka. 

 

Burmistrz Miasta, Małgorzata Machalska: W dwóch pierwszych sprawach wypowiedzieli 

się projektanci i fachowcy i uznali, że zastosowane rozwiązanie jest celowe i słuszne.  

W sprawie trzeciej, tj. organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic: 11 Listopada/Rejtana/Traugutta 

zadecyduje Starosta. Być może w tym miejscu powstanie rondo. 

 

 

Ad 11. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 11/2019 

Za przyjęciem protokołu nr 11/2019 głosowali: 

 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak,  Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, Monika 

Nawrot, Marek Samulczyk, Magdalena Woźniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie przyjęła protokół nr 11/2019. 

 

Protokół nr 12/2019 oddalono do przyjęcia ze względu na uwagi zgłoszone przez radną 

Monikę Nawrot. 

 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK nr 13/2019 

Za przyjęciem protokołu nr 11/2019 głosowali: 



 

• Za – 11 osób (Andrzej Okupniak, Teresa Zygmanowska, Anna Bernaciak, Dorota 

Franek, Piotr Izydorski, Paweł Krzyżostaniak,  Bogdan Tarasiewicz, Iwona Kaczmarek, Monika 

Nawrot, Marek Samulczyk, Magdalena Woźniak), 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

 

Komisja Komunalna jednogłośnie przyjęła protokół nr 13/2019. 

 

 

Ad 12. 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia nr 14 Komisji Komunalnej, Przewodniczący 

Komisji, pan Andrzej Okupniak zamknął obrady o godz. 20:30. 

 

Załączniki: 

/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Komunalnej. 

 

Protokół sporządziła: 

Dominika Kędziora 

Specjalista ds. obsługi Rady Miasta 

 


